
PROTOKÓŁ NR XV/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 23 grudnia 2011 roku  
w Zespole Placówek Kultury  w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych ( lista obecności jako załącznik nr 1). 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Wojciech Smoliński 
Skarbnik Gminy Żmigród              Anna Dobrowolska 
Pracownicy urzędu oraz goście ( lista obecności jako załącznik nr 2  i nr 3 ). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył obrady wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, pracowników urzędu oraz gości.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował do radnych zapytanie w sprawie 
propozycji  zmiany porządku sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz  poinformował o zmianie numerów uchwał: 
Projekt uchwała nr 1 w sprawie przyjęcia budżetu Gminy na 2012 rok, będzie 
projektem uchwały nr 2 , 
Projekt uchwały nr 2 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2012 i lata następne, będzie projektem nr 1. 
Radni nie zgłosili innych propozycji zmiany  do porządku sesji.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie porządku sesji z 
wprowadzoną zmianą numerów projektów uchwał.  
Radni jednogłośnie przyjęli porządek sesji ze zmianą.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych o podanie kandydatur 
na sekretarza sesji Rady Miejskiej. 
Radna Joanna Maria Kantor zgłosiła kandydaturę Radnego  Andrzeja Budzisza. 
Radny Andrzej Budzisz   wyraził zgodę dla pełnienia funkcji sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na sekretarza obrad.  
Radni jednogłośnie (15 głosami „za”) wybrali Radnego Andrzeja Budzisza                  
na sekretarza obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Podjęcia uchwał: 
Projekt uchwały nr 1 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Żmigród na rok 2012 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował ,że wszystkie komisje omówiły 
projekt uchwały i skierowały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 



Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XV.109.2011 
Projekt uchwały nr 2 w sprawie przyjęcia budżetu Gminy na 2012 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
projekt uchwały i skierowały na sesję bez wniosków.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o odczytanie opinii w sprawie 
projektu budżetu na 2012 rok Pana Damiana Sułkowskiego  Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów( kserokopia opinii stanowi załącznik do protokołu ). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o odczytanie opinii w sprawie 
projektu budżetu na 2012 rok wydaną przez Regionalną Izbę Obrachunkową we 
Wrocławiu Panią  Annę Dobrowolską Skarbnika Gminy Żmigród   ( kserokopia opinii 
RIO stanowi załącznik do protokołu ).Pani Anna Dobrowolska odczytała fragment 
opinii RIO istotny dla sprawy.  
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwała podjęto :  12 głosami „za”, 
   3 głosami „wstrzymującymi”  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XV.110.2011 
Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2011 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
projekt uchwały i skierowały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (15 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XV.111.2011 
Projekt uchwały nr 4 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2011 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
projekt uchwały i skierowały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 12 głosami „za”, 
     3 głosami „wstrzymującymi”. 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XV.112.2011 
Projekt uchwały nr 5 w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę obwiązujących na obszarze Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował ,że wszystkie komisje omówiły 
projekt uchwały i skierowały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XV.113.2011 
Projekt uchwały nr 6  w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr 
XXVIII/184/09 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 21 kwietnia 2009 r. w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował ,że wszystkie komisje omówiły 
projekt uchwały i skierowały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XV.114.2011 



 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i sprawozdań. 
Burmistrz Robert Lewandowski podziękował radnym za przyjęcie budżetu Gminy 
na 2012 rok, dodał, że dokument ten jest najważniejszą uchwałą samorządową 
przyjmowaną, każdego roku. 
Burmistrza Robert Lewandowski złożył informację z podjętych zarządzeń  za okres 
od 01.12.2011 r. do 22.12.2011 r., podjętych zostało 14 zarządzeń 
1) w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych 

Gminy Żmigród  w 2012 roku z zakresu: 
1) ochrony i promocji zdrowia - zwalczania narkomanii, 
2) ochrony i promocji zdrowia - przeciwdziałania alkoholizmowi, 
3) pomocy społecznej - dożywianie osób dorosłych, 
4) pomocy społeczne j- dożywianie dzieci, 
5) polityki społecznej - integracja, 
6) pozostałe zadania  z ochrony i promocji zdrowia, 
7) kultury  fizycznej i sportu, 
8) kultury i ochrony dziedzictwa narodowego, 
9) oświaty i wychowania, 
10) turystyki, 
11) gospodarki komunalnej i ochrony środowiska, 

2) w sprawie przekazania projektów uchwał do Rady Miejskiej na sesję 23 grudnia 
br. 

3) w sprawie oddania w dzierżawę  na czas nieokreślony następujące nieruchomości 
rolne: 
1) grunt rolny niezabudowany położony w obrębie Osiek o pow.18.20 ha, 
2) grunt rolny niezabudowany położony w obrębie Kanclerzowic o pow.59.14 ha 
oraz położony w obrębie Osiek o pow.155.1913 ha  

4) pięć zarządzeń w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do dokonywania czynności 
prawnych związanych z prowadzeniem jednostki w granicach zwykłego zarządu 
dla : 

1) Pani Mireli Skaczyło Dyrektorowi Publicznego Przedszkola "Zielona Dolina " 
w Żmigrodzie, 

2) Pani Renacie Białek-Kapała Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w 
Radziądzu, 

3) Pani Małgorzacie Mularczyk Dyrektorowi Szkoły Podstawowej im. Janusza 
Korczaka w Barkowie, 

4) Panu Jerzemu Siudzie Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Powidzku, 
5) Panu Mirosławowi Motwickiemu Dyrektorowi Szkoły Podstawowej im. 

Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku, 
5) w sprawie przedłożenia projektu uchwały do Rady Miejskiej na sesję 23 grudnia 

br.( w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XXVIII/184/09 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 21 

kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie). 
6) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz 

najemcy lokal mieszkalny w Żmigrodzie pl. Wolności wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste procentowego udziału w gruncie, 

7) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę na czas nieokreślony 
nieruchomość rolną obrębu Łapczyce  działki nr 192/3,193/11 i 194/4 o łącznej 
pow.1.5883 ha  w tym Rola IVb-0.58 ha, Rola V-0.9083 ha i Bz-0.10 ha. 

Inne informacje: 



zaproszenie 
Burmistrz Robert Lewandowski zaprosił wszystkich na IV edycję Balu Smoka , który 
odbędzie się 14 stycznia 2012 roku w ZPK w Żmigrodzie.  Zysk z balu zostanie 
przekazanych na rzecz dzieci potrzebujących rehabilitacji z terenu Gminy Żmigród . 
podziękowania  
Burmistrz Robert Lewandowski skierował podziękowanie pod adresem Stowarzyszeń   
za organizację spotkań opłatkowych i dla organizatorów konkursu Stołów 
Bożonarodzeniowych.  
życzenia  
Burmistrz Robert Lewandowski złożył wszystkim serdeczne życzenia z okazji Świąt 
Bożego Narodzenia oraz zbliżającego się Nowego Roku 2012. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za 
przekazane informacje.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań. 
Radny Jan Gmyz  w sprawie usytuowanego hydrantu przy drodze między 
Powidzkiem ,a Dobrosławicami. Umiejscowienie tego hydrantu przy drodze stwarza 
zagrożenie dla samochodów  . Ponadto radny Jan Gmyz postawił zapytanie ,kiedy 
zostanie oznaczony słup przy posesji Pana Gągorowskiego w Dobrosławicach. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do wszystkich ,aby każdy kto 
zabierze głos mówił do mikrofonu , ponieważ sesje są nagrywane i będą emitowane   
w Radiu Żmigród.   
Burmistrz Robert Lewandowski 
Hydrant  
Osoba prywatna , która wykonywała zadanie wodociągowe –przyłącze, wykonała 
zadanie zgodnie z projektem  i pozwoleniem na budowę . W związku z problemem 
hydrant zostanie przestawiony lub zostanie wykonany hydrant podziemny . Zadanie 
to jest w gestii Związku Gmin  Bychowo i osoby, która realizowała zadanie 
wodociągowe . 
Oznaczenie słupa 
To nie chodzi o oznaczenie słupa , ale o rów który był bardzo głęboki . Temat został 
rozwiązany, rów został zarurowany i nie ma potrzeby zabezpieczać tego miejsca 
barierką ochronną . Sprawa jest załatwiona od kilku miesięcy  
Radny Jan Gmyz  kto poniesie  koszty  przeniesienia   hydrantu. Radny dodał, iż 
wie, że to gmina poniesie koszty , a będzie  to ok.3 tys. zł .   
Radny Damian Sułkowski  
Kilka dni temu w Żmigrodzie odbył się występ Kabaretu. Czy prawdą jest ,że gmina 
musiała dopłacić do występu, bardzo wysoką sumę pieniędzy ok.5 tys. zł , ponieważ 
było za małe zainteresowanie mieszkańców. 
Burmistrz Robert Lewandowski w sprawie pokrycia części kosztów występu 
Kabaretu przez gminę. W związku z małym zainteresowaniem występem Kabaretu, 
gmina będzie musiał ponieść część kosztów. Po otrzymaniu rozliczenia będzie 
można powiedzieć, jakie koszty poniosła gmina. Burmistrz dodał, że była to pierwszy 
raz impreza   płatna, która została zorganizowana .  Natomiast mieszkańcy są 
przyzwyczajeni, że większość  imprez jest bezpłatnych ,a ponadto był to okres 
przedświąteczny. Gmina planuje w przyszłości tego typu imprezy, pierwsza już w 
styczniu 2012 rok, odbędzie się koncert Pana Jerzego Połomskiego. Burmistrz 
przypomniał, że przez promocję i dom kultury , co roku są wydawane duże pieniądze 
na krzewienie kultury różnego typu np. Dni Żmigrodu, które  kosztują kilkadziesiąt 
tys. złotych . Burmistrz dodał ,iż trzeba mieć świadomość, że kultura jest kosztowna, 



ponieważ  wielokrotnie w całości są pokrywane wydatki  z budżetu gminy. 
Burmistrz Robert Lewandowski odpowiadając dla Radnego Jana Gmyza wyjaśnił, 
że gmina nie poniesie żadnych kosztów związanych z przeniesieniem hydrantu, 
ponieważ nie była wykonawcą zadania. 
Radni nie wnieśli innych Interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków. 
Radny Leszek Kraszewski  w sprawie zmiany szerokości miejsc parkingowych w 
rynku , które są za wąskie . Może należy zmniejszyć  szerokość przejść dla pieszych. 
Radny Damian Sułkowski przypomniał, że wielokrotnie problem szerokości miejsc 
parkingowych był poruszany na sesji , ale nic w tej sprawie się nie zmieniło . Radny 
przypomniał, że kilkakrotnie  zgłaszał wniosek w sprawie utwardzenia drogi –dojścia 
do stacji na kolektorze , który ponawia. 
Burmistrz Robert Lewandowski  
przejście na kolektorze  
Na kolektorze zostało wykonane tymczasowe utwardzenie, ale tego typu prace 
należy powtarzać,  do czasu wykonania czegoś docelowo. Zadanie to zostanie 
wykonane , kiedy będą środki w budżecie. 
wąskie miejsca parkingowe  
Poszerzenie miejsc parkingowych zostanie wykonane na wiosnę 2012 r., będzie 
wiązało się to z mniejszą liczbą miejsc.  
Radni nie wnieśli innych Wolnych wniosków . 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołu z poprzedniej  sesji XIII i XIV.  
Radni nie wnieśli  uwag do protokołów. 
Protokoły nr XIII i XIV  zostały przyjęte 15 głosami „za” . 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i komunikatów przewodniczącego 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że część radnych 
uczestniczyło w spotkaniu, w Miliczu , które dotyczyło sytuacji jaka ma miejsce w 
spółce PGK „Dolina Baryczy”. Konkluzją spotkania było  utworzenie grupy , w skład 
której będą wchodzili przedstawiciele  Milicza , Ciszkowa i Żmigrodu. Grupa   będzie 
negocjować poprawę relacji w Spółce. Z ramienia samorządu Żmigrodzkiego 
wchodzi dwóch Radnych Leszek Kraszewski i Jan Czyżowicz, a Pan Burmistrz 
deleguje Pana Wojciech Smolińskiego Sekretarza Gminy.    
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżający 
się Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku 2012.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1045. 
Protokołowała:  
M. Schnitzer 
 

 
 

 
 

 



 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


